
ZÁPIS 
3.  ZASEDÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU ZMČ  BRNO -  LÍŠEŇ  

ze dne 26. 01. 2015  
 
ÚČASTNÍCI ZASEDÁNÍ: Gabriela Adámková, Ing. Tomáš Klíma, Ing. Michal Kuba, Ing. Zdeněk 
Matyáš, Ing. Radek Neužil, Ing. Jan Sadecký, Ing. Jiří Ševčík  
Nepřítomni:   
Omluveni:     

   
HOSTÉ: 
za ÚMČ ORF: Ing. Libor Stehlík 

 
Program: 
1. Zahájení 
2. Změna rozpočtové skladby 
3. Rozpočtové opatření č. 1/2015 
4. KCL – spotřeba elektřiny v minulých letech 
5. Kontrolní činnost 

 
 

Stanovisko finančního výboru k přijatému programu: 
 
Změna rozpočtové skladby 
 
Na základě přijaté Vyhlášky č.362/2014 Sb., o rozpočtové skladbě (dále jen „Vyhláška“), dochází 
v rozpočtové skladbě ke změnám, které mají přímý vliv na již schválený rozpočet MČ Brno–Líšeň na 
rok 2015. Z důvodu, že Vyhláška vyšla ve Sbírce zákonů až 31.12.2014, nebylo možné změny 
zahrnout do návrhu rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2015, který byl předložen Zastupitelstvu MČ ke 
schválení dne 18.12.2014. 
V příjmové části schváleného rozpočtu se jedná o následující změny: 
Příjmy patřící na položky v podseskupení položek 413 se v odvětvovém třídění zařazují na paragraf 
6330 „Převody vlastním fondům v rozpočtech územní úrovně“. 
Na výdajové straně schváleného rozpočtu se jedná o následující změny“ 
Název položky 5192 „Poskytnuté neinvestiční příspěvky a náhrady“ po úpravě nově zní „Poskytnuté 
náhrady“, tato změna se ve schváleném rozpočtu týká položek v § 3632 a § 6171. 
Na základě změny název § 3111 „Předškolní zařízení“ nově zní „ Mateřské školy“ a název § 3141 
„Školní stravování při předškolním a základním vzdělávání“ nově zní „Školní stravování“. 
Dále se zrušuje dle nové Vyhlášky paragraf 4322 „Ústavy péče pro mládež“ a ve schváleném rozpočtu 
MČ na rok 2015 se nahrazuje novým paragrafem 3133 „Dětské domovy“. 
Přílohou tohoto materiálu je schválený rozpočet MČ Brno–Líšeň na rok 2015, ve kterém jsou výše 
uvedené změny promítnuty. 
  
Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu MČ Brno-Líšeň vzít na vědomí. 
Pro : 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
Rozpočtová opatření č. 1/2015 
 
Rozpočtové opatření č.01/2015 zahrnuje ve výdajích převod finančních prostředků ve výši 21.240 tis. 
Kč, které nebyly v roce 2014 na jednotlivých akcích vyčerpány a přitom tyto akce nejsou vyúčtovány a 
dále pokračují. Pokud by nedošlo k zapojení těchto prostředků do rozpočtu, nebylo by možné hradit 
jednotlivé závazky vyplývajících z uzavřených smluv. Finanční prostředky se převádí přes financování 
položku 8115. 
Převod finančních prostředků v následujících položkách: 
V § 3113 položka 6121 investiční akce „ZŠ Masarova - rekonstrukce a modernizace vnitřních 
prostor“ převod ve výši 5.750 tis. Kč. 



V § 3412 položka 6121 investiční akce „Výstavba sportovního areálu při ZŠ Masarova“ převod ve výši 
5.800 tis. Kč. 
V § 3613 položka 6121 investiční akce „KJM Jírova 2 – dodávka a montáž nouzových dveří“ převod ve 
výši 50 tis. Kč. Dále se na tento paragraf přesouvají nevyčerpané prostředky ve výši 40 tis. Kč na 
položku 5331 „SML – příspěvek na zajištění investičních akcí“. Z této částky bude uhrazena faktura 
předložená Správou majetku Líšeň na konci roku 2014 ve výši 57.390,- Kč, na kterou nebylo 
v rozpočtu 2014 dostatek finančních prostředků a ve schváleném rozpočtu 2015 je pouze 20 tis. Kč. 
V § 3639 položka 5169 akce „CPR – Regenerace veřejné zeleně Rokle“ převod ve výši 9.600 tis. Kč. 
Ing. Stehlík informoval o položkách, na něž je žádáno o dotaci – Výstavba sportovního areálu při ZŠ 
Masarova a CPR – Regenerace veřejné zeleně Rokle. 
 
Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu MČ Brno-Líšeň schválit rozpočtové opatření č. 1/2015. 
Finanční výbor se rozhodl požádat starostu, aby zajistil, že se pravidelně zasedání zúčastní odpovědný 
uvolněný zastupitel, v jehož oblasti se nachází problematika, která je předmětem projednávaných 
rozpočtových opatření.  
Pro : 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
KCL – spotřeba elektřiny v minulých letech 
 
Ing. Stehlík informoval FV na základě usnesení z minulého FV o způsobu účtování spotřeby elektřiny 
v KCL v roce 2012, kdy byla reklamována spotřeba elektrické energie. K uvedenému problému obdržel 
email od účetní KCL, který popisuje účtování spotřeby elektřiny takto: 
Rok 2012: 
502 / 321 - 184 968,-Kč (přijetí faktury) 
388 / 502 - 180 000,-Kč (podání reklamace faktury) 
Rok 2014: 
502 / 388 - 180 000,-Kč (ukončení reklamačního řízení - nebyla uznána). 
 
 
Návrh kontrolní činnosti 
 
Vymáhání dlužného nájemného v SML – Ing. Klíma informoval FV o situaci s vymáháním dlužného 
nájemného a s informacemi, se kterými byla seznámena Rada MČ na zasedáních od posledního 
jednání FV, především s tím, že agenda vymáhání nájemného přešla ze SML zpět na ÚMČ, který na 
tuto problematiku přijal pracovnici. FV se rozhodl, že v polovině roku 2015 provede kontrolu systému 
vymáhání dlužného nájemného zaměřenou především na systematičnost a pravidla celkového postupu. 
 
Ing. Kuba – na příští zasedání připraví návrh na kontrolu způsobu využití finančního majetku ÚMČ 
Brno-Líšeň. 
 
Kontrola hospodaření školních jídelen – Ing. Matyáš informoval o kontrole jídelen v minulosti. Závěr 
tehdejší kontroly byl, že jídlo v samostatných jídelnách je levnější. Předloni byla provedena kontrola 
znovu a závěr byl, že opravdu školy Holzova a Horníkova mají v konečném důsledku nižší dotaci než 
ostatní dvě školy. Vyčlenění zbylých jídelen je však poměrně složité, neboť jídelny na Horníkově a 
Holzově jsou součástí budov, kdežto Masarova a Novolíšeňská jsou samostatnější. 
Závěr – předseda FV požádá o vysvětlení celé situace úřad a pozve na některé z příštích zasedání 
starostu. 
 
Ing. Sadecký – návrh na to, aby byly pozvány ředitelky SML a KCL občas k informování FV o rozpočtu 
a jeho plnění (výsledky hospodaření). V této souvislosti informoval Ing. Klíma FV o aktuální situaci v 
KCL a o diskusi v radě a o tom, že se bude zpracovávat celková koncepce, jak má KCL a Dělnický dům 
fungovat. 
 
 
Předseda FV: Zapsal: 
Ing. Tomáš Klíma              Ing. Tomáš Klíma 


